
Засідання робочої групи ОП Екологія першого (бакалаврського) рівня 

вищої освіти 

3 березня 2025 року з метою перегляду змісту ОП Екологія та 

обговорення надісланих рекомендацій  відбулося засідання робочої групи з 

розроблення ОП у якому взяли участь: завідувач кафедри, професор Павло 

ПИСАРЕНКО, гарант ОПП Екологія Анна ТАРАНЕНКО та члени робочої 

групи: Марина САМОЙЛІК, Оксана ДИЧЕНКО та Марина ГАЛИЦЬКА. 

У ході робочої зустрічі були обговорені наступні питання: 

1. Внести зміни до складу робочої групи з розроблення ОП. Зокрема, 

вивести зі складу робочої групи здобувачку вищої освіти 4 курсу ОП Екологія 

Мельник Вероніку та ввести до складу робочої групи з розроблення ОП 

здобувачку вищої освіти 1 курсу ОП Екологія Могильну Валерію. 

2. Перейменування ОК «Управління та поводження з відходами» на 

«Управління відходами», враховуючи  зміни законодавства у сфері управління 

відходами (ЗУ «Про управління відходами»). 

3. Розширення вивчення питання вирощування екологічно безпечної 

продукції при підготовці фахівців спеціальності 101-Екологія. Запропоновано 

включити дані питання до змісту освітніх компонент ОП Екологія. 

4. Приведення у відповідність змісту освітнього компонента «Управління 

та поводження з відходами» згідно вимог ЗУ «Про управління відходами».  

5. Зміна редакції ПРН 26: «Вміти здійснювати управління 

агроекосистемами рішення, з метою забезпечення екологічно безпечного 

функціонування агроекосистем, зменшення вуглецевого сліду та пом’якшення 

наслідків зміни клімату» та врахувати вивчення даного ПРН у змісті ОК 

«Агроекологія». 

6. Удосконалення змісту освітніх компонент, що забезпечують вивчення 

природно-заповідного фонду. Зокрема, включення питань особливостей 

функціонування регіональної мережі та міжнародної Смарагдової мережі.  

7. Врахування питань збереження біорізноманіття при викладанні ОК 

«Ландшафтна екологія та природно-заповідний фонд» ОП Екологія. 

8. Обговорено залучення стейкхолдерів до реалізації освітньо-професійної 

програми Екологія. 

 
 



За результатами робочої зустрічі до ОП Екологія внесено відповідні 

корективи, що відображають пропозиції та рекомендації стейкхолдерів. 

 

 

 

 

 

 

 


